
Föreningen Laurins Styrelseprotokoll tisdagen den 12 oktober 2023. 
 
 

 

Närvarande: Leif Ahl, Lars Axelsson, Martin Johansson, Åke Johansson, Ronny Järphag, Peter 

Ohlsson, 

                     Rustan Olsson.  Suppleanter: Stig Einarsson, Olle Johansson, 

 

Ej närvarande: 
 

 

1. Mötets öppnande 
Ordföranden Martin J öppnar mötet klockan 18.00 

 

2. Dagordning 
Dagordning läses upp av ordföranden, som godkänns av mötesdeltagarna. 

 

3. Föregående protokoll 
Martin J läser upp föregående protokoll, inga synpunkter framfördes. Protokollet läggs i arkivpärm. 

 

4. Ekonomi 
- Föreningen har efter TKM dagen fått ett fint ekonomiskt tillskott. TKM dagen besöktes med en grov 

uppskattning mellan 800 och 1000 personer. 

- En fråga som togs upp är att vi betalar 2.50 kr för varje Swishtransaktion till SEB. Föreningen skall 

undersöka om vi genom att öppna ett konto i en annan bank kan minska kostnaden för Swish. 

- En stor kostnad för föreningen är den fasta abonnemangskostnad för elanslutningen. Vi kommer under 

vintern när förbrukningen är högre testa och se om vi kan gå ner i huvudsäkringens amperestyrka. 

 

5. Långtidsplan 
I föreningens uteförråd ”halltäcka” på gården. Finns en del motorer och annat gammalt rostigt materiell 

som aldrig kommer att renoveras eller återställas. En del av materielen går kanske att annonsera ut till 

försäljning till någon intresserad entusiast och resten får gå till skrot. 

 

6. Harry 
- Harry har i dagarna gått in till varv för för översyn och underhåll. 

- Ett tillbud inträffade med Harry när båten var uppdragen på slip. Den aktre fenderns ena kätting gick av 

och lossade från sin plats. Fendern hängde fast i den andra kättingen och ingen kom till skada. 

- En ny plotter finns på önskelistan till Harry. Styrelsen har givit Olle J att i tillsammans med Karl-Eskil, 

i uppdrag att undersöka och svara för inköp av en ny plotter. 

 

7. Verkstan 
- Problemet med spillolja är för närvarande inte löst. Leif A undersöker om vi kan hitta en lösning på 

problemet. 

- Föreningen har erbjudits att köpa en isolerad container med värme. Styrelsen ser i nuläget inget behov. 

- Släpkärran som skall besiktas vart annat år är besiktigad. 

- Dieseltrucken som är till salu råkade ut för ett missöde under körning. Vi får se hur det går. Om köparen 

fortfarande är intresserad återstår att se. 

- Gasoltrucken är enligt bedömare i gott skick och kommer att behållas. Dock måste för att säkerställa en 

betryggande gasolhantering slangen från gasbehållaren bytas. 

 

8. Museet 
- Smideshammaren som fanns på museet har hämtats av Rainer Skogberg i Finland. Han svarade själv för 

transporten. 

- En mindre bygg-såg som inte användes såldes på TKM dagen. 

- Representanter från sjöfartsmuseet i Göteborg har varit och hämtade två ångmaskiner som har varit 

utställda i museet. Tre andra motorer som tillhör sjöfartsmuseet har vi fortfarande kvar. 

 

9. Fastigheten 



En diskmaskin har installerats i föreningslokalens kök. 

 

10. TKM / Evenemang 
Styrelsen föreslår att bjuda in alla som varit behjälpliga på TKM dagen till ett julbord i föreningslokalen.  

Preliminärt föreslog lördagen den 9 december för detta evenemang. 

 

11. Rapporter 
- En person med namnet ”Snowden” från England skänkte för några år sedan en Skandiamotor som varit 

installerad i en vanligt förekommande Engelsk kanalbåt. Han vill att föreningen utfärdar ett gåvointyg till 

honom. Martin J  har svarat för att handlingarna skrivits ut. 

- Det diskuterades om ett behov av att ha tillgång till en hjärtstartare i föreningen. 

Speciellt i samband med TKM, med mycket folk närvarande. En apparat som betingar ett ganska högt pris 

och som kräver ett visst underhåll och tillsyn, som vi inte är direkt kända för. 

En möjlighet är om vi kan söka bidrag från Thordén stiftelsen för ett sådan apparat. 

Ett alternativ som låter som en bra lösning är om vi kan låna en hjärtstartare från någon verksamhet som 

har stängt den dagen när TKM pågår. 

- Martin J redogör i stora drag för innehållet i den offert som lämnats av tunga lyft inför en eventuell flytt 

av verksamheten. Kostnaderna ligger på strax under 2 miljoner. 

En kostnad som sannolikt ökar när alla ospecificerade kostnader tillkommit. 

 

12. Övrigt 
- Föreningen har fått en anmodan från Kungliga biblioteket att vi är skyldiga att årligen skicka in ett 

exemplar av medlemstidningen Spridarn för arkivering till nämnda myndighet. 

Det måste vara trycket som i samband med tryckningen och övriga utskick svara för att ett exemplar blir 

översänt till myndigheten. 

Leif A har skickat närmare 10 stycken av senare års exemplar som efterfrågats. 

- Till föreningen har inkommit en inbjudan till ett seminarium ”rättvis klimatomställning” fredagen den 6 

oktober kl. 17.00 i Lysekils Folkets hus. 

 

13. Nästa möte 
Nästa möte tisdagen den 10 oktober kl. 18.00 

 

14. Mötets avslutande 
Mötet avslutas kl. 19.40 

 

 

 

 
       Ronny Järphag                        Martin Johansson 
       Sekreterare                         Ordförande 


